
Bestyrelsesmøde d. 6 – 10 – 2021 

Tilstede: Per Dahlhammer – Lise-Lotte – Horst 

Afbud: Christina   

Inden mødet var Per og Horst på en lille rundtur, vi aftalte at sætte en bedre afspærring i gang for 

at hindre bilkørsel til Gyvelvej 12 kældernedgang, dette er sket flere gange, den gamle stolpe rives 

op og erstattes med en metalbøjle. Per eller Pernille sætter arbejdet i gang. 

Per undersøger også hvor gamle vores vaskemaskiner er, da der er konstant problemer med disse. 

Spørgsmålet er om det er de rette maskiner vi har. 

Angående molokker er der kun et sted de kan placeres, men vi vil have rykket placeringen i midten 

af plænen væk fra nr.6. Brøndbyvestervej blev godkendt som på tegningen. 

Vi aftalte også at væggen over vaskeribordet bliver malet og ved nærmere eftersyn trænger døren 

indvendig også til en gang maling, Per sætter i gang. 

Pladsen under Lindetræet omlægges til 40x40 fliser og etableres som de nye pladser, samtidig 

opstammes træt lidt, vi regner med at driftsleder Pernille tager sig af denne sag i forbindelse med 

afspærringen. 

Grundet mangel på P. Pladser har vi diskuteret etableret af nye, eventuel til EL lade biler. 

Gennemgang af Altaner bliver sat i gang i år. 

Afdelingsmødet havde et ønske om at der undersøges pris for dørtelefoner, hvilket også bliver sat i 

gang.  

Referent 

Horst Diter 

Afd. 6 

Næste møde d. 17 november Kl. 17.00 


